
Referat fra Bestyrelsesmøde nr. 9 den 10. maj 2023 

Deltagere: Vinie Hansen, Irene Berri, Ayse Kaya, Karina Hvid. Lisbeth Kjeldsen,  
Gajenthini Nadesalingam, Lene Møller Olsen 
 
Afbud: Ayse Kaya 
 
Sted: Hotel Faaborg Fjord kl. ca. 18.30 
 
 
Mødeleder: Vinie 
Referent: Karina 
 
Dagsorden:                                                   Ansvarlig:           Referat: 

1.Gennemgang af 
konferenceprogrammet og fordeling 
af opgaver, herunder: 
-  Indtjekning 
- Bogudlodning/udstilling af bøger 
- Udstilling af materialer 
- Velkomst, morgensang og  
   præsentation af foreningen 
- Evaluering og QR-kode 
- Foreningens pjece 
- Gruppeoplæg, antal: 
Gruppe 1: 41 
Gruppe 2: 37 
Gruppe 3: 20 
Gruppe 4: 12 
 

Irene Lene og Karina hjælper med at få tjekket 
deltagerne ind ved ankomst. Irene har 
”klistermærker” til navneskilte. 
 
Karina og Lisbeth står for udlodning af 
bøgerne. 
 
Vinie har lavet pjecer til at lægge ud på 
bordene sammen med QR-kode til 
evalueringen. 
 
En af oplægsholderen er syg, måske kan 
oplægget holdes på teams. 
 
Gruppeoplæg 1: Lisbeth (sal 2), 41 tilmeldte 
Gruppeoplæg 2: Lene (sal 1) 37 tilmeldte 
Gruppeoplæg 3: Karina (Plenum) 19 
tilmeldte 
Gruppeoplæg 4 Vinie (405) 13 tilmeldte 
 
Udlodningen foregår i plenum. 
 
Fredag morgen fortæller Vinie, at vi har haft 
generalforsamling, og det nye 
medlemsgebyr er (forhåbentligt) blevet 
vedtaget. Så hvis man har lyst, kan man gå 
hen til Irene og blive meldt ind. 
 
Lene og Gajenthini går rundt med 
mikrofoner til spørgsmål. 

2. Gennemgang af dagsorden for 
Generalforsamlingen: 

Alle Irene undersøger, hvilket lokale, vi skal 
være i. 



- Dirigent 
- Referent 
- Forelæggelse af beretning 
- Forelæggelse af regnskab 
- Indkommet forslag om foreningens  
  navn 
- Fastlæggelse af kontingent 
- Valg af kasserer og 3 medlemmer 
- Valg af 2 suppleanter 
- Valg af revisor og revisorsuppleant 
- Fredag, opsætning af bord, hvor 
deltagerne kan melde sig ind i 
foreningen ���� 
 

 
Ketty foreslås som dirigent.  
Karina foreslås som referent.  
 
Vinie fremlægger beretningen. 
 
Irene gennemgår regnskabet. 
 
Vi diskuterede, hvilket signal vores nye navn 
skal sende. Vi lægger det op på 
generalforsamlingen. 
Ayse deltager ikke, men har fremsendt en 
fuldmagt til at opstille. 
 
 

4. Mødeplan, den 12. juni kl. 19.00 
 

 Der blev fremlagt et synspunkt om, at det 
kunne være godt, hvis vi mødes fysisk 
mindst 1 gang årligt. Dette tager vi op på 
vores næste møde. 
 
Der kan oprettes en gruppe på teams, så 
det er lidt mere overskueligt i forhold til 
kommunikationen. Dette tages også op på 
næste møde. 

5. Eventuelt 
 

Alle Forslag til næste års konference 23.-24 maj 
eller 30.-31. maj. Irene spørger Maria 
(manager) 

 

 

 

 

 

 


